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SALON
Corner Sofa

404159

41"x41"x22.7"

SALON
Coffee Table

203402

39"x39"x13"

SALON
Side Table

202226

12"x16"x18.5"

SALON
Live outdoors in ultimate comfort! Time to relax with family and friends! Made
from sustainably  sourced wood, this fashionably sleek , T ime Out Salon
modular set includes weather resistant cushions and matching tables.

Vivez à l'extérieur dans un confort ultime ! C'est le moment de se détendre avec la famille
et les amis ! Fabriqué à partir de bois provenant de sources durables, ce salon modulaire
élégant "Time Out" comprend des coussins résistants aux intempéries et des tables 
assorties.

SALON
Armless Sofa

405128

39"x41"x22.7"



SALON
The SALON is made of FSC-cer fied teak. It maximizes the original texture of the

wood while reflec ng the concept of environmental protec on. It combines tradi
onal cra什smanship with new design forms to demonstrate new value.

Le SALON est fabriqué en teck certifié FSC. Il met en valeur la texture originale du bois
tout en reflétant le concept de protection de l'environnement. Il allie un savoir-faire 
artisanal traditionnel à de nouvelles formes de design pour offrir une valeur ajoutée.



SALON

Corner

C2WV0093/0094

104 x 104 x 57CM

SALON
Rec Side Table

C4AW0004

99 x 99 x 19CM

SALON
SQ Coffee Table

T3AW0079

103 x 50 x 19CM

SALON
Side Table

T3WW0076

30.5 x 40.5 x 46CM

SALON

The SALON is made of FSC-cert fied teak. It maximizes the original
texture of the
wood while reflec ng the concept of environmental protec on. It
combines tradi onal cra什smanship with new design forms to
demonstrate new value.

SALON
Le SALON est fabriqué en teck certifié FSC. Il met en valeur la texture 
originale du bois tout en reflétant le concept de protection de 
l'environnement. Il allie un savoir-faire artisanal traditionnel à de 
nouvelles formes de design pour offrir une valeur ajoutée.

SALON
Center Lounge

C2AW0092

104 x 99 x 57CM



DEKA
Loveseat

402249

160 x 79.5 x 70.5CM

DEKA
Coffee Table

203396

Dia 90 x 34 CM

DEKA
Side Table

203397

Dia 55 x 51 CM

DEKA
The DEKA series uses natural and beau  ful teak, paired with flexible and sturdy ropes 
that can withstand various changes in outdoor environments. There are different
colors and textures

to choose from, providing a pleasant and comfortable outdoor experience for you.

DEKA
La série DEKA utilise du teck naturel et magnifique, associé à des cordes flexibles et 
robustes capables de résister aux différentes conditions des environnements
extérieurs. Différentes couleurs et textures sont disponibles, offrant une expérience
extérieure agréable et confortable.

DEKA
Lounge

401424

75 x 79.5 x 70.5CM



MANILA
L-arm Corner

C2WV0137

85 x 88.6 x 67CM

MANILA
Middle

C2WV0139

75 x 88.6 x 67CM

MANILA
Corner

C2AW0167

88.6 x 88.6 x 67CM

MANILA
Our MANILA series is the perfect solu on for a casual outdoor lifestyle,
allowing you to relax
outdoors with peace of mind no ma廿er the weather. The aluminum
frame is treated with advanced AKZO NOBEL powder coa ng and comes
with teak wood armrests and tabletop, making the
products both fashionable and durable. The colors of the frame and
fabric can be customized.

Notre série MANILA est la solution idéale pour un style de vie 
extérieur décontracté, vous permettant de vous détendre en plein air 
en toute tranquillité, peu importe la météo. La structure en aluminium 
est traitée avec un revêtement en poudre avancé AKZO NOBEL et est
agrémentée d’accoudoirs et d’un plateau de table en teck, rendant les 
produits à la fois élégants et durables. Les couleurs du cadre et du 
tissu peuvent être personnalisées.

MANILA
Coffee Table

T3AW0172

130 x 69.8 x 40CM

MANILA
R-arm Corner

C2WV0138

85 x 88.6 x 67CM



MAGIC
Right-table 3 seater

403138

228 x 89.5 x 66.5CM

MAGIC
Rec Coffee Table

203263

133 x 76 x 25 CM

MAGIC
Coffee table L

203263

76 x 76 x 25CM

MAGIC
Loose Armrestr

AXXX0082

55.5 x 18 x 23CM

MAGIC
The concept of this Magic sofa set is to use the minimum
number of SKUs to create different combina  ons, cul  va ng 
various usage scena
rios for gardens and balconies, and mee  ng the diverse
needs of users.
Le concept de cet ensemble de canapés Magic est d'utiliser un 
nombre minimal de références (SKU) pour créer différentes
combinaisons, cultivant ainsi divers scénarios d'utilisation pour les 
jardins et balcons, et répondant aux besoins variés des 
utilisateurs.

MAGIC
Lounge

401287

76 x 89.5 x 66.5CM



VIMAR
Le pla廿om Sofa

C2AW0059

194 x 85.5 x 65CM

VIMAR
Corner

C2AW0061

85.5 x 85.5 x 65CM

VIMAR

Our VIMAR series is the perfect solu on for a casual outdoor lifestyle,
allowing you to relax outdoors with peace of mind no ma廿er
the weather. The aluminum frame is treated with
advanced AKZON NOBEL powder coa ng and comes with teak wood, 
making the products both fashionable and durable. The colors of the
frame and fabric can be customized.

Notre série VIMAR est la solution idéale pour un style de vie extérieur
décontracté, vous permettant de vous détendre en plein air en toute 
tranquillité, peu importe la météo. La structure en aluminium est traitée
avec un revêtement en poudre de haute qualité AKZON NOBEL et est
agrémentée de bois de teck, rendant les produits à la fois élégants et 
durables. Les couleurs du cadre et du tissu peuvent être personnalisées.

VIMAR
Right pla廿om Sofa

C2AW0060

194 x 85.5 x 65CM

VIMAR
Coffee Table

T3AA0071

110 x 75 x 32CM



TAMARINDO
Sofa

403210

231 x 101.5 x 76.5 CM

TAMARINDO
Coffee Table

203242

150 x 80 x 35 CM

TAMARINDO

For the TAMARINDO series, we have chosen thick wicker combined
with round one for weaving. In the design of the sofaframe, we have
created plump and rounded armrests. This set of prod- ucts 
combines tradi onal handicra什 with modern fashion. Paired with 
high-durability weaving

tape and outdoor so什 cushions, it provides a flexible solu on for your
outdoor leisure life.

Pour la série TAMARINDO, nous avons choisi d’associer de l’osier
épais à de l’osier rond pour le tissage. Dans la conception de la 
structure du canapé, nous avons créé des accoudoirs généreux et 
arrondis. Cet ensemble de produits combine l'artisanat traditionnel
avec une touche de modernité. Associé à des sangles de tissage
haute durabilité et à des coussins d'extérieur doux, il offre une
solution flexible pour vos moments de détente en plein air.

TAMARINDO
Lounge

401427

102 x 101.5 x 76.5 CM



ANKARA
Sofa

C2AW0182

81.9''x46.7''x35.4''

ANKARA
O弋oman

C4AA0019

29.5''x29.5''x18.5''

ANKARA
Coffee Table

T3AW0171

52.8''x26.0''x14.2''

ANKARA
ANKARA's design is simple and elegant.The FSC-certified teak 
embedded in aluminum tubes as armrest, which is a unique and
ingenious design. The aluminum frame is
paired with machine-weaving wicker back, a good choice for
your outdoor life.
Le design d'ANKARA est simple et élégant. Le teck certifié FSC, intégré dans 
des tubes en aluminium pour former les accoudoirs, apporte une touche
unique et ingénieuse. La structure en aluminium est associée à un dossier 
en osier tissé mécaniquement, faisant d'ANKARA un excellent choix pour 
votre vie en plein air.

ANKARA
Lounge Chair

C2AW0181

45.7''x31.9''x35''



LUGANO
Sofa

403207

79.3''x30.1''x26.4''

LUGANO
Coffee Table

203399

Dia43.9"x15.7"

LUGANO
Side Table

202227

Dia20.9"x20.1"

LUGANO
Live outdoors in ultimate comfort! Time to relax with family and
friends!  This beautiful , Time Out Lugano Collection includes a
cozy loveseat, 2 inviting lounge chairs and
matching caofffe and side table. Lightweight rust-resistant 
aluminum frames with weather resistant cushions to withstand 
the elements.

Vivez à l'extérieur dans un confort absolu ! Il est temps de vous
détendre en famille et entre amis ! Cette magnifique collection Time 
Out Lugano comprend un canapé confortable, 2 chaises longues 
accueillantes et une table basse et une table d'appoint assorties. Les 
cadres en aluminium légers et résistants à la rouille sont
accompagnés de coussins résistants aux intempéries, prêts à 
affronter tous les éléments. LUGANO

Lounge Chair

401418

29.5''x30.1''x26.4''



PALMA

PALMA

NOVA



PALMA



PAVIA
Loveseat

402246

70.5"x32.9"x29.6"

PAVIA
Coffee Table

203395

47.3"x27.6"x15.8"

PAVIA
Live outdoors in ultimate comfort! Time to relax with family and friends!  
This beautiful Time Out 
Pavia Collection includes a cozy loveseat, 2 inviting lounge chairs and
matching table. Lightweight  rust-resistant aluminum frames with 
weather resistant cushions to withstand the elements.

Vivez à l'extérieur dans un confort absolu ! Il est temps de vous détendre en famille
et entre amis ! Cette magnifique collection Time Out Pavia comprend un canapé 
confortable, 2 chaises longues accueillantes et une table assortie. Les cadres en
aluminium légers et résistants à la rouille sont accompagnés de coussins résistants
aux intempéries, conçus pour supporter les éléments.

PAVIA
Lounge Chair

401417

34.7"x32.9"x29.6"



GOYA



TAMARINDO
Sofa

403210

231 x 101.5 x 76.5 CM

TAMARINDO
Coffee Table

203242

150 x 80 x 35 CM

TAMARINDO

For the TAMARINDO series, we have chosen thick wicker combined
with round one for weaving. In the design of the sofaframe, we have
created plump and rounded armrests. This set of prod- ucts 
combines tradi onal handicra什 with modern fashion. Paired with 
high-durability weaving

Pour la série TAMARINDO, nous avons choisi d'associer de l'osier épais à de 
l'osier rond pour le tissage. Dans la conception de la structure du canapé, 
nous avons créé des accoudoirs généreux et arrondis. Cet ensemble de 
produits combine l'artisanat traditionnel avec une touche de mode 
contemporaine. Il est associé à des matériaux de tissage haute durabilité.

TAMARINDO
Lounge

401427

102 x 101.5 x 76.5 CM



TURIN
Dining Table

207807

70.9"x39.3"x28.8"

TURIN
Entertaining under the sky!  Perfect for a relaxing brunch, sunrise breakfast or
moonlit  dinner. Made from sustainably sourced wood, the Time Out Turin
collection ncludes 6
Recevez sous le ciel ! Parfait pour un brunch détente, un petit-déjeuner au lever du 
soleil ou un dîner au clair de lune. Fabriquée à partir de bois provenant de sources 
durables, la collection Time Out Turin comprend 6 fauteuils confortables et une
grande table à manger avec de la place pour tout le monde ! comfortable armchairs
with a large dining table with room for all!

TURIN
Dining Chair

101591

25"x24.1"x30.2"



TURIN TEAK
Sofa

403166

80.2 x 210 x 67CM

TURIN TEAK
O弋oman

205141

65 x 56 x 30CM

TURIN TEAK
Coffee Table

203382

120 x 70 x 42CM

TURIN TEAK
Side Table

202218

50 x 50 x 50CM

TURIN TEAK

The TURIN series uses natural and beau ful teak, paired with flexible and sturdy ropes that can withstand
various changes in outdoor environments. There are different colors and textures to choose from, providing a 
pleasant and comfortable outdoor experience for your style 

La série TURIN met en valeur la beauté naturelle du bois de teck, élégamment associée à des cordes flexibles et 
durables conçues pour résister aux diverses conditions extérieures. Offrant un large choix de couleurs et de textures, 
la collection TURIN propose une expérience extérieure agréable et confortable, soigneusement adaptée à votre style 

de vie.
.

TURIN TEAK
Lounge

401340

80.2 x 90 x 67CM



TURIN TEAK
Teak Daybed

C6WV0001

160.4 x 198 x 66CM

TURIN TEAK
Side Table

202219

Dia 50 x 50CM

TURIN TEAK

The TURIN series uses natural and beau  ful teak, paired with flexible and sturdy ropes that can 
withstand various changes in outdoor environments. There are different colors and  Textures to choose 
from, providing a pleasant and comfortable outdoor experience for you

La série TURIN utilise du teck naturel et magnifique, associé à des cordes flexibles et robustes qui 
peuvent résister aux variations des conditions extérieures. Plusieurs couleurs et textures sont
disponibles, offrant ainsi une expérience extérieure agréable et confortable.

.

TURIN TEAK
Sunlounger

C3WV0005

88 x 198 x 66CM



BAXTER
BAXTER is made with FSC-cer fied teak base and 
aluminum framework, woven
in spaghe   style to create a fresh and stylish appearance.
The use of AKZO
NOBEL's powder coa ng and comfortable cushions allows
for year-round use in
outdoor se  ngs. The frame, ropes, and fabric colors can 
all be customized.

BAXTER est conçu avec une base en teck certifié FSC et une
structure en aluminium, tissée dans un style spaghetti pour 
créer un aspect à la fois frais et élégant. L’application du 
revêtement en poudre AKZO NOBEL, associée à des coussins
confortables, permet une utilisation tout au long de l’année en
extérieur. La couleur du cadre, des cordes et des tissus peut
être entièrement personnalisée selon vos préférences.

53



ALBURY
Coffee Table

T3WX0031

87 x 87 x 43.5CM

ALBURY
Side Table

T3WX0032

87 x 30 x 56CM

ALBURY

The design of ALBURY aims to provide a concept that can be used
both indoors and outdoors. We wrap the shelves and cushions in
quick-drying co廿on with acrylic fabric and combine them with FSC-
cer fied teak to create a relaxed environment for you to enjoy your 
leisure  me.

Le design d'ALBURY a pour objectif de proposer un concept utilisable 
à la fois en intérieur et en extérieur. Nous enveloppons les étagères et 
les coussins dans un coton à séchage rapide avec un tissu acrylique
et les associons à du teck certifié FSC pour créer un environnement
détendu où vous pourrez profiter de votre temps libre.

ALBURY
Middle loveseat

C2AF0188

182 x 93 x 75 CM



BOLGHERI
The design of BOLGHERI aims to provide a concept that can be used
both indoors and outdoors.
We wrap the shelves and cushions in quick-drying co廿on with acrylic
fabric and combine them with FSC-cer fied teak tabletop to create a 
relaxed environment for you to enjoy your leisure  me.

Le design de BOLGHERI a pour objectif de proposer un concept utilisable à la 
fois en intérieur et en extérieur. Nous enveloppons les étagères et les coussins
dans un coton à séchage rapide avec un tissu acrylique et les associons à une
table en teck certifié FSC pour créer un environnement détendu où vous
pourrez profiter de votre temps libre.
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BOLGHERI
Loveseat

C2AF0100

148 x 81.3 x 90CM

BOLGHERI
Coffee table

T3AW0081

140 x 81.4 x 35 CM

BOLGHERI
Side Table Connector

T3AW0080

78.5 x 78.5 x 12 CM

BOLGHERI
The design of BOLGHERI aims to provide a concept that can be used
both indoors and outdoors.
We wrap the shelves and cushions in quick-drying co廿on with acrylic
fabric and combine them with FSC-cer fied teak tabletop to create a 
relaxed environment for you to enjoy your leisure  me.

Le design de BOLGHERI a pour objectif de proposer un concept utilisable à la 
fois en intérieur et en extérieur. Nous enveloppons les étagères et les coussins
dans un coton à séchage rapide avec un tissu acrylique et les associons à une
table en teck certifié FSC pour créer un environnement détendu où vous
pourrez profiter de votre temps libre.

BOLGHERI
Lounge

C2AF0101

74 x 81.3 x 90CM



LYON
Le -arm Loveseat

C2AW0083

185 x 85 x 73.5CM

LYON
Righg-arm Loveseat

C2AW0084

185 x 85 x 73.5CM

LYON
Coffee Table

T3AW0074

120 x 80 x 22CM

LYON

The design of LYON aims to provide a concept that can be used 
both indoors and outdoors. We wrap the shelves and cushions in
quick-drying co廿on with acrylic fabric and combine them with FSC-
cer fied teak tabletop to create a relaxed environment for you to
enjoy your leisure  me.

Le design de LYON a pour objectif de proposer un concept utilisable à la fois
en intérieur et en extérieur. Nous enveloppons les étagères et les coussins
dans un coton à séchage rapide avec un tissu acrylique et les associons à 
une table en teck certifié FSC pour créer un environnement détendu où
vous pourrez profiter de votre temps libre.

LYON

Corner

C2AW0085

85 x 85 x 73.5CM



VIMAR
Le pla廿om Sofa

C2AW0059

194 x 85.5 x 65CM

VIMAR
Corner

C2AW0061

85.5 x 85.5 x 65CM

VIMAR

Our VIMAR series is the perfect solu on for a casual outdoor lifestyle,
allowing you to relax outdoors with peace of mind no ma廿er
the weather. The aluminum frame is treated with
advanced AKZON NOBEL powder coa ng and comes with teak wood, 
making the products both fashionable and durable. The colors of the
frame and fabric can be customized.

Notre série VIMAR est la solution idéale pour un style de vie extérieur décontracté, 
vous permettant de vous détendre en plein air en toute tranquillité, quel que soit le 
temps. Le cadre en aluminium est traité avec un revêtement en poudre AKZON 
NOBEL de haute qualité et est accompagné de bois de teck, rendant les produits à 
la fois tendance et durables. Les couleurs du cadre et du tissu peuvent être
personnalisées.

VIMAR
Right pla廿om Sofa

C2AW0060

194 x 85.5 x 65CM

VIMAR
Coffee Table

T3AA0071

110 x 75 x 32CM



EASTLAKE
Sofa

403208

78.8"x34.5"x35.1"

EASTLAKE
Coffee Table

203403

47.3"x25"x18.2"

EASTLAKE
Live outdoors in ultimate comfort! Time to relax with family
and friends! This beautiful outdoor 5 piece set from the Time 
Out Eastlake collection is made from
sustainably sourced wood.

Vivez à l'extérieur dans un confort absolu ! Il est temps de se 
détendre en famille et entre amis ! Ce magnifique ensemble de 5 
pièces de la collection Time Out Eastlake est fabriqué à partir
de bois provenant de sources durables.

EASTLAKE
Side Table

202230

21.5"x21.5"x18.3"

EASTLAKE
Swivel Arm Chair

101592

30.8"x34.1"x35.6"



EASTLAKE
Dining Side Chair

102103

21.9"x25.4"x35.9"

EASTLAKE
Rectangular Dining
Table
207818

71.7''x36.6''x29.5''

EASTLAKE
Live outdoors in ultimate comfort! Time to relax with family
and friends! This beautiful  Murcano Eastlake collection is
made from sustainably sourced wood. Perfect for a      relaxing
brunch, sunrise breakfast or moonlit dinner.
Vivez à l'extérieur dans un confort absolu ! Il est temps de se 
détendre en famille et entre amis ! Ce magnifique ensemble de 5 
pièces Murcano de la collection Time Out Eastlake est fabriqué à 
partir de bois provenant de sources durables.

EASTLAKE
Dining Arm Chair

101579

25.4"x26.8"x35.9"

EASTLAKE
Dining Table

207803

41.8"x41.8"x30"



CASSARA
Corner Sofa

404160

37.1"x37.1"x29.6"

CASSARA
O弋oman

205170

33.5"x37.1"x11.5"

CASSARA
Coffee Table

203392

33.5"x33.5"x17.8"

CASSARA
Live outdoors in ultimate comfort! Time to relax with family and
friends! Made from sustainably  sourced wood, this beautiful Time 
Out Cassara set provides the ultimate in group relaxation!
Includes deep seating, weather resistant cushions and matching
table.

Vivez à l'extérieur dans un confort absolu ! Il est temps de se détendre
en famille et entre amis ! Fabriqué à partir de bois provenant de 
sources durables, cet ensemble magnifique Time Out Cassara offre
l'expérience ultime de détente en groupe !
Il comprend des sièges profonds, des coussins résistants aux 
intempéries et une table assortie.

CASSARA
Armless Sofa

405130

33.5"x37.1"x29.6"



RIVERDALE
Dining Table

207805

70.9"x39.4"x29.7"

RIVERDALE
Entertaining under the sky!  Perfect for a relaxing brunch, 
sunrise breakfast or moonlit  dinner. Made from sustainably 
sourced wood, the Time Out Riverdale collection
includes 6 comfortable arm chairs with a large dining table with
room for all!

Recevez sous le ciel ! Parfait pour un brunch détente, un petit-
déjeuner au lever du soleil ou un dîner au clair de lune. Fabriquée à 
partir de bois provenant de sources durables, la collection Time Out 
Riverdale comprend 6 fauteuils confortables et une grande table à 
manger pouvant accueillir tout le monde !

RIVERDALE
Dining Chair

101526

22.3"x24.8"x31.9"

32



AKKA
Dining Table

207806

70.9"x35.5"x29.6"

AKKA
Entertaining under the sky!  Perfect for a relaxing brunch, sunrise
breakfast or moonlit dinner. This beautiful Time Out Akka set
provides the look of teak in a lightweight rust-resistant
aluminum. Includes 6 comfortable armchairs, and dining table with
room for all!

Recevez sous le ciel ! Parfait pour un brunch détente, un petit-déjeuner au lever 
du soleil ou un dîner au clair de lune. Cet ensemble magnifique Time Out Akka 
offre l'apparence du teck dans un aluminium léger et résistant à la rouille. Il 
comprend 6 fauteuils confortables et une table à manger avec de la place pour 
tout le monde !

AKKA
Dining Chair

101585

23.2"x25"x31"
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LOTO
Entertaining under the sky!  Perfect for a relaxing brunch, 
sunrise breakfast or moonlit  dinner. This beautiful Time Out
Loto set provides the look of teak in a lightweight
rust-resistant aluminum. Includes 6 sleek and comfortable
armchairs, a large dining  table with room for all!

Recevez sous le ciel ! Parfait pour un brunch détente, un petit-
déjeuner au lever du soleil ou un dîner au clair de lune. Cet 
ensemble magnifique Time Out Loto offre l'apparence du teck
dans un aluminium léger et résistant à la rouille. Il comprend 6 
fauteuils élégants et confortables, ainsi qu'une grande table à 
manger avec de la place pour tout le monde !

LOTO
Dining Table

207796

67"x37.5"x29.4"

LOTO
Dining Chair

101598

22.4"x22.7"x29.8"
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MODENA
Dining Table

207812

70.8"x35.5"x29.8"

MODENA
Entertaining under the sky!  Perfect for a relaxing brunch, 
sunrise breakfast or moonlit  dinner. This beautiful Time Out 
Modena set provides the look of teak in a lightweight  rust-
resistant aluminum. Includes 6 sleek and comfortable
armchairs, a large dining  table with room for all!

Recevez sous le ciel ! Parfait pour un brunch détente, un petit-
déjeuner au lever du soleil ou un dîner au clair de lune. Cet 
ensemble magnifique Time Out Modena offre l'apparence du 
teck dans un aluminium léger et résistant à la rouille. Il 
comprend 6 fauteuils élégants et confortables, ainsi qu'une
grande table à manger avec de la place pour tout le monde !

MODENA
Dining Chair

101586

22.5"x23.8"x33.1"



MODENA
Loveseat

402247

54.4"x26.8"x29.1"

MODENA
Coffee Table

203398

47.3"x27.6"x16.2"

MODENA
Live outdoors in ultimate comfort! Time to relax with family and friends! This beautiful  
Time Out outdoor 4 pieces chat set from the Modena collection provides the look of
teak in a lightweight rust-resistant aluminum. Beautiful and comfortable gray rope        
woven seats that are UV resistant to 3000 hours.

Vivez à l’extérieur dans un confort absolu ! Il est temps de se détendre en famille et 
entre amis ! Ce magnifique ensemble de conversation extérieur de 4 pièces de la 
collection Time Out Modena offre l’apparence du teck dans une structure en
aluminium léger et résistant à la rouille. Les sièges, tissés avec une belle corde grise, 
sont non seulement confortables mais aussi résistants aux UV jusqu’à 3000 heures.

MODENA
Lounge Chair

101301

26.5"x26.3"x29.1"



MODENA
Bar Table

201053

28.9''x28.9''x39.8''

MODENA
Urban Living under the sky!  Perfect for a relaxing brunch, 
sunrise breakfast or moon- lit dinner. This beautiful Time Out 
Modena 3 pieces set provides the look of teak in a lightweight
rust-resistant aluminum. Includes 2 hi-top chairs and 1 bar
table. Perfect  for balconies or smaller spaces.

Vivre l’urbanité à ciel ouvert ! Parfait pour un brunch relaxant, un petit-
déjeuner au lever du soleil ou un dîner au clair de lune. Ce magnifique 
ensemble 3 pièces Time Out Modena offre l’apparence du teck dans une
structure en aluminium léger et résistant à la rouille. Il comprend 2 
chaises hautes élégantes et confortables ainsi qu’une table de bar 
assortie. Idéal pour les balcons ou les petits espaces.

MODENA
Bar Chair

104063

17.1"x18.2"x30.9"



SALERNO
Dining Table

207808

Dia48"x29.5"

SALERNO
Entertaining under the sky!  Perfect for a relaxing brunch, sunrise
breakfast or moonlit dinner. This beautiful Time Out Salerno set
provides the look of teak in a lightweight rust-resistant
aluminum. Includes 4 comfortable armchairs, and dining table with
room for all!

Recevez sous le ciel ! Parfait pour un brunch détente, un petit-déjeuner au lever 
du soleil ou un dîner au clair de lune. Cet ensemble magnifique Time Out 
Salerno offre l’apparence du teck dans un aluminium léger et résistant à la 
rouille. Il comprend 4 fauteuils confortables ainsi qu'une table à manger 
spacieuse pour accueillir tout le monde !

SALERNO
Dining Chair

101588

24.9"x26.1"x33"


